
  
 

  Versterkers Duurzaam Doen 2021-2023 

 

Motie "Het geld groeit niet aan de bomen, maar bomen willen wel groeien" 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen, op donderdag 14 oktober 2021, naar aanleiding 
van het vaststellen van de nota "Versterkers Duurzaam Doen: incidentele impuls voor 2021 t/m 2023", 

Constaterende dat 

 de gemeenteraad bij de raadsbehandeling van de Kadernota 2022 aan het college heeft 
gevraagd voor de behandeling van de begroting te komen tot een voorstel voor besteding van 
het incidentele voordeel dat volgt na verwerking van de meicirculaire, 

 het college 240.000 euro incidenteel geld uit wil keren teneinde 55 bomen te planten,  

Overwegende dat 

 het college aangeeft slechts 1.000 van de gewenste 1.700 potentiële aanplantlocaties in beeld 
te hebben gebracht,  

 de voorgestelde 55 bomen voor 240.000 euro neerkomt op gemiddeld 4.364 euro per boom, 
 bij eerdere raadsvoorstellen (o.a. Motie 10.000 woningen, hoeveel duizend bomen?) om (meer) 

bomen te planten door het college soortgelijke hoge bedragen werden geraamd waardoor deze 
voorstellen op financiële gronden sneuvelden waardoor er geen extra bomen zijn geplant, 

 de haarlemse bomenbalans met 0,4 boom per inwoner uiterst laag is, 
 de doelmatigheid van deze incidentele uitgave (en toekomstige uitgaven teneinde tot de 

aanplant van 1.700 bomen te komen) op basis van de stukken niet kan worden beoordeeld, 

Verzoekt het college 

 De gemeenteraad middels een raadsinformatiebrief in de gelegenheid te stellen de 
doelmatigheid van het bomenplantbeleid te beoordelen, waarbij in ieder geval inzicht wordt 
gegeven in de 1.000 gevonden locaties, onderliggende criteria, alsmede een specificatie van de 
aanplantkosten per boom/situatie, 

 de raadsinformatiebrief allereerst ter bespreking aan te bieden aan de Commissie Beheer, 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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Gertjan Hulster 


